
Protokół Nr 109/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 28 listopada 2013 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Nidzicki - p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta –          

p. Lech Brzozowski i członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński i p. Waldemar Słupski oraz Skarbnik 

Powiatu - p. Renata Mróz, Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – p. Agnieszka 

Szczepkowska i Geodeta Powiatowy – p. Iwona Urbanowicz. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta – Grzegorz Napiwodzki.  

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Wnioski o pozwolenie na wycinkę drzew. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Informacja jednostek o wynajmie nieruchomości. 

2. Informacja o prowadzonych postępowaniach administracyjnych dotyczących 

nieruchomości powiatowych. 

3. Sprawa nieruchomości w Napiwodzie. 

4. Informacja z przeglądu technicznego nieruchomości powiatowych. 

III. Wydział Finansowy: 

1. Projekt budżetu powiatu na 2014 r. 

2. Uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 

3. Wnioski finansowe. 

 

Ad. I. 

p. A. Szczepkowska omówiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg o wydanie zezwolenia na 

usunięcie jednego drzewa przydrożnego gat. lipa z pasa drogowego drogi powiatowej – ulicy 

Kościuszki w Nidzicy rosnącego na wysokości budynku Prokuratury Rejonowej. Drzewo pochylone 

jest w stronę budynku i posiada znaczny ubytek w pniu, który w każdej chwili może spowodować 

przewrócenie się drzewa. Drzewo rośnie na granicy działek drogowej i Prokuratury Rejonowej, która 

zrzekła się prawa do drzewa. 

Zarząd jednogłośnie stwierdził, że wniosek jest uzasadniony i wyraził zezwolenie na 

usunięcie w/w drzewa. 

 

p. A. Szczepkowska przedstawiła wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w 

Nidzicy o wyrażenie zgody na wycięcie 3 drzew (klonu) na posesji Ośrodka Wędkarskiego w Brzeźnie 

Łyńskim na działce oznaczonej nr 99, obręb Brzeźno Łyńskie. Drzewa te znajdują się w bezpośrednim 

sąsiedztwie budynku, a spadające suche gałęzie uszkadzają pokrycie dachu, zaś wrastające korzenie 

niszczą opaskę i fundament budynku. Zamiast nich planowane jest nasadzenie nowych drzew iglastych 

w innych miejscach.  

Zarząd jednogłośnie stwierdził, że wniosek jest uzasadniony i wyraził zezwolenie na 

usunięcie w/w drzew. 

 

p. A. Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. II. 1. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących o wynajęciu w dniach 21-22 listopada br. na 69 godzin 3 klas lekcyjnych dla firmy 

szkoleniowej, za kwotę 1.697 zł. 

 

Ad. II. 2. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Burmistrz Nidzicy prowadzi postępowanie w sprawie 

wydania decyzji środowiskowej na utworzenie punktu zbierania pojazdów wycofanych z eksploatacji i 
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punktu skupu złomu. Inwestycja zlokalizowana ma być na działce sąsiadującej z działką powiatową – 

ul. Olsztyńską. Na obecnym etapie postępowania Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska 

postanowieniem uzgodnił realizację tego przedsięwzięcia na określonych warunkach.  

Zarząd Powiatu, jako strona postępowania, nie ma zastrzeżeń. 

 

Ad. II. 3. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem 

Umysłowym Koło w Nidzicy złożyło wniosek o nabycie na własność lokalu użytkowego w Napiwodzie 

w trybie bezprzetargowym z 99% bonifikatą. Wcześniej radni byli informowani i rozważali tę sprawę 

na komisjach.  

Pan Starosta uważa, że emocje związane z tym tematem opadną. Dobrze byłoby w grudniu 

podjąć uchwały i dalej spokojnie pracować.  

p. Iwona Urbanowicz zaproponowała na następne posiedzenie Zarządu przygotować projekt 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu dla Stowarzyszenia i projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Stowarzyszenie prosi także, żeby ze względu na 

inwestycję, którą chce realizować, pozostałą część nieruchomości pozostawić na razie w zasobach 

powiatu.  

Pan Starosta stwierdził, że ze wszech miar potrzebne było spotkanie z Radą Sołecką, konsultacje, 

opinie. Uważa, że żadnego uchybienia ze strony Zarządu nie było.  

p. I. Urbanowicz podkreśliła, że Stowarzyszenie gwarantuje zapewnienie gabinetu dla lekarza i 

pielęgniarki. 

Członkowie Zarządu byli zgodni, że nie należy przeciągać sprawy i na kolejne posiedzenie 

polecili przygotować stosowne uchwały. 

 

Ad. II. 4.   

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wyniki przeglądu technicznego nieruchomości powiatowych: 

budynku na ul. Murarskiej – siedziba Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego i budynku w 

Napiwodzie. Po przeglądzie przewodów kominowych jest tylko jedna uwaga do obiektu na ul. 

Murarskiej, że należy domurować komin ponad dach. Odnośnie przeglądu budowlanego, opinie są 

podobne, jak w ubiegłym roku, w Napiwodzie stan jest zadowalający, są do wykonania drobne prace: 

obróbki blacharskie zakonserwować, jako pilna wskazana jest naprawa schodów zewnętrznych i murek. 

Odnośnie budynku na ul. Murarskiej, jak w poprzednim roku zalecana jest jako pilna wymiana pokrycia 

dachowego. Ze względu na to, że PINB nie zgłaszał przecieków, środki na tę inwestycję zaplanowane 

zostaną w budżecie na 2015 rok.  

 

Ad. III. 1. 

p. Renata Mróz poinformowała, że komisje Rady Powiatu wydały pozytywne opinie o projekcie 

budżetu powiatu na 2014 rok. Nie było żadnych nowych wniosków. Dodała, że przygotuje na najbliższą 

sesję projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie budżetu powiatu na rok 2014 z autopoprawką Zarządu 

dotyczącą wprowadzenia ostatnich dwóch projektów oświatowych: 

1. Program Operacyjny Kapitał Ludzki, Priorytet: IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionie 

Działanie: 9.1. Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych 

świadczonych w systemie oświaty Poddziałanie: 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z 

grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych. Tytuł 

projektu: "EduStrefa w Nidzicy" z kwotą 124.351,00 zł przypadającą na rok 2014; 

2. Program Operacyjny Kapitał Ludzki Priorytet: III Wysoka jakość systemu edukacji Działanie: 3.5 

Kompleksowe wspomaganie rozwoju szkół Tytuł projektu: Kompleksowe wspomaganie szkół i 

nauczycieli w Powiecie Nidzickim z kwotą 533.887,20 zł przypadającą na rok 2014. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wyżej omówiony projekt uchwały. 
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p. R. Mróz zaznaczyła, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 

2014-2025 również zawarte zostaną przedstawione wyżej projekty oświatowe, jako autopoprawka 

Zarządu.  

Zarząd pozytywnie zaopiniował wyżej omówiony projekt uchwały. 

Ad. III. 2. 

p. Renata Mróz przedstawiła następujące wnioski o zmiany w budżecie powiatu: 

1. Decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 312/2013 z dnia 15 listopada 2013 r.               

o zwiększeniu dotacji celowej na 2013 r. w dziale 852 rozdziale 85203 § 2110 w Funkcji 13 Zadanie 

13.1  Podzadanie 13.1.1 Działanie 13.1.1.2. o kwotę 10.929 zł. Środki te przeznaczone są na realizację 

planów związanych ze standaryzacją i rozwojem środowiskowych domów samopomocy. Powyższą 

kwotę Zarząd zaplanował po stronie dochodów w rozdziale 85203 § 2110 i wydatków w rozdziale 

85203 § 2820; 

2. Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 303/2013 z dnia 15 listopada 2013 r. na 

wniosek Dyrektora Infrastruktury, Geodezji i Rolnictwa zmniejszył plan dotacji celowej w dziale 700 

rozdziale 70005 § 2110 o kwotę 2.414 zł, w tym § 4300 o kwotę 2.253 zł, § 4430 o kwotę 76 zł, § 4300 

o kwotę 4300. W budżecie powiatu Zarząd zmniejszył dochody w rozdziale 70005 § 2110 o kwotę 

2414 zł, a wydatki - w tym samym rozdziale w § 4300 o kwotę 2.338 zł i § 4430 o kwotę 76 zł.  

3. Decyzją nr FK 300/2013 Wojewoda Warmińsko-Mazurski dokonał zwiększenia o kwotę  

1.126 zł planu dotacji celowej w dziale 851 rozdziale 85156 § 2110 przeznaczonej na opłacanie składek 

na ubezpieczenia zdrowotne za osoby nieobjęte obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego. Zarząd 

przyznaną kwotę zaplanował po stronie dochodów w rozdziale 85156 § 2110, a wydatków - w tym 

samym rozdziale w § 4130 ( dla: PCPR – 374,40 zł, PUP – 751,60 zł); 

4. Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie kwoty 5.000 zł w ramach działu 710 rozdziału 

71012, a mianowicie: zmniejszenie § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia, a zwiększenie § 4260 – 

zakup energii. Powyższe zmiany podyktowane są koniecznością zabezpieczenia środków na opłacenie 

w kolejnych miesiącach należności za zakup gazu i energii niezbędnych do funkcjonowania 

Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej. Zarząd rozpatrzył wniosek 

pozytywnie; 

5. Powiatowy Zarząd Dróg wnioskuje o przesunięcie 6.633,15 zł w ramach działu 600 rozdziału 

60016, a mianowicie: zmniejszenie wydatków w rozdziale 60016 § 4210 – pomoc rzeczowa (znaki 

drogowe) dla Gminy Nidzica na realizację inwestycji pn. „Przebudowa skrzyżowania ulic Młynarskiej i 

XXX-lecia wraz z budową dróg i infrastruktury technicznej w obrębie pl. Ks. Sudzińskiego – etap II”, a 

zwiększenie wydatków w rozdziale 60014 § 4210 – materiały do robót drogowych (masa bitum., 

emulsja asfaltowa, grysy, kruszywo). Jednostka pozyskane oszczędności chciałaby przeznaczyć na 

zakup materiałów do robót drogowych niezbędnych do bieżących napraw nawierzchni żwirowych. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

Wszystkie wyżej przedstawione wnioski zawarte zostały w uchwale Nr 334/2013 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2013. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. III. 3. 

p. R. Mróz omówiła następujące wnioski finansowe: 

1) przypomniała wniosek ZOZ o przekazanie odszkodowania za nieruchomość przy Przychodni.  

Poinformowała, że 5.520 zł wpłynie bezpośrednio do ZOZ tytułem odszkodowania za prawo 

użytkowania, a 1.315 zł tytułem nakładów za przygotowanie oraz 552 zł za prawo własności - wpłynie 

do powiatu. Łącznie powiat otrzyma 1.867 zł odszkodowania za działkę przejętą przez samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Po odjęciu podatku VAT pozostanie 1.437,59 zł i taką kwotę 

można przekazać do ZOZ. ZOZ planuje rozdysponować tę kwotę na doposażenie. Zarząd pozytywnie 

zaopiniował udzielenie dotacji dla ZOZ w wysokości 1.437,59 zł na doposażenie inwestycji 

„Przystosowanie pomieszczeń po byłej kuchni szpitalnej na potrzeby Dziennego Oddziału 

Rehabilitacyjnego”;  

 

Pan Starosta ze względu na umówione spotkanie, opuścił salę obrad. Dalszy ciąg obrad 

prowadził Pan Wicestarosta Lech Brzozowski. 
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2) p. R. Mróz powróciła do wniosku ZOZ o dofinansowanie w kwocie 200.000 zł zakupu karetki. 

Przypomniała, że Zarząd Powiatu oddalił wniosek do analizy. Zarząd stwierdził, że w obecnej chwili 

ma ograniczone możliwości finansowe w budżecie powiatu i nie jest w stanie zabezpieczyć środków na 

zakup karetki. ZOZ nadal będzie starał się o pozyskanie środków w innych źródeł; 

3) przypomniała kolejny wniosek ZOZ o przekazanie 2,5% środków za obsługę PFRON. Zarząd 

Powiatu podtrzymał stanowisko, że środki te należą się powiatowi; 

4) przypomniała rozstrzygnięcia z wcześniejszego posiedzenia Zarządu dotyczące wniosku ZOZ 

na 255.000 zł dotacji i poręczenie kredytu. Zarząd ustalił, że w sprawie realizacji inwestycji związanych 

z rozbudową szpitala i remontem/modernizacją bloku operacyjnego i w przypadku uzyskania 

zewnętrznego dofinansowania przez ZOZ, zrobi wszystko, aby zabezpieczyć wnioskowaną kwotę w 

budżecie powiatu. 

Wobec wyczerpania porządku, Wicestarosta L.Brzozowski zamknął posiedzenie Zarządu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska   / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

  Członek Zarządu 

 / - / Waldemar Słupski 

 Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 

 


